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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2018      § 1-13 
 

Tid: Tisdagen den 30 januari 2018  kl. 15:30 – 15:38 

Plats: Stockholms stadshus, Paulirummet 

 

Justerat : 2018-02-01 
 

 

Alexander Lindholm Billy Östh 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) Tjänstgörande ersättare  

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare 

Richard Bengtsson (L) Tjänstgörande ersättare för (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef,  enhetschef Sophie 

Dahlberg, energi och miljösamordnare Yassine Kazi –Tani, Erik Odenlid nämndsekreterare 

och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V)  

Andreas Berglöf (M) 

Olof Peterson (M) 
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§ 12 

Hybridgräs på Stockholms stadion svar på skrivelse från Daniele 
Fava (L), Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD), Matthias Mellgren 
(C)                                        
Dnr 02.06.01.06/1154/2017 

 

BESLUT 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till  

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Ärendet 
En gemensam skrivelse har inkommit till idrottsnämnden från Daniele Fava (L) samt (C), (M) 

och (KD) med en uppmaning att idrottsförvaltningen ska utreda anläggande av hybridgräs på 

Stockholms Stadion. I skrivelsen påpekas att det i dagsläget är naturgräs på Stadion vilket 

innebär ett begränsat nyttjande för att inte förstöra gräset. Vidare vill man att  

idrottsförvaltningen utreder om man kan byta ut naturgräset mot ett hybridgräs för att öka 

tillgången till gräsytan, både för fotboll och friidrott.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (L) yrkar bifall till liberalernas förslag till beslut enligt följande:  

- delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

- uppdra åt förvaltningen att påbörja en utredning om att lägga hybridgräs på stadion 

 

Vi vill börja med att tacka förvaltningen för det positiva svaret på vår skrivelse. Det är 

glädjande att förvaltningen delar vår uppfattning om att hybridgräs är intressant med betoning 

på att göra det möjligt att öka på antalet användningstimmar med en bibehållen bra kvalitet på 

gräset. 

Det är brist på idrottsytor i Stockholm, och alldeles särskilt i stenstaden. Det slår mot 

breddidrotten, det är lång kö för att få börja spela till exempel fotboll, och klubbarna slåss om 

de ytor som finns. Då borde vi se till att bättre använda de anläggningar vi har.Vi tror att en 

hybridgräsbeläggning ska kunna göra att både fotbollen och friidrotten kan använda Stadion 

och på så vis öka tillgången till bra idrottsytor för fler sporter, och föreslår därför att 

förvaltningen utreder möjligheterna att belägga Stockholms stadion med hybridgräs. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Reservation 
Daniele Fava (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


